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Motion 
Busslinje väg 150 2022-12-19 

Det har under många år diskuterats kring behovet av en busslinje mellan Torup och Falkenberg. 
När vi nu rekommenderas att åka mer kollektivt, så ligger det väl i linje att undersöka den 
Möjligheten vidare. 

Om man vill åka kollektivt i dagsläget från Torup till Falkenberg, så behöver man åka via 
Halmstad, vilket innebär en betydligt längre restid, och att många då tyvärr väljer bort det 
alternativet. Möjligheten att resa vidare från Falkenberg till Göteborg med kollektivtrafiken, blir 
också betydligt bättre för den som åker från Hylte Kommun, om det finns en busslinje på väg 150 
mellan Falkenberg och Torup. 

Hylte kommun har en högre arbetslöshet än övriga Halland, och fler skulle få möjligheten till att 
kunna söka arbete även i andra halländska kommuner som ligger norröver. Det skulle även 
möjliggöra pendling med kollektivtrafik till Hylte kommun. Fler elever från Hylte Kommun skulle 
även kunna söka gymnasium i annan kommun i Halland än Halmstad. 

Med anledning a-1 detta yrkar vi: 

- Att utreda möjligheten med Hallandstrafiken, att införa en busslinje på pilot på väg 150 
mellan Torup och Falkenberg. 

- Att undersöka möjligheten till en eventuell medfinansiering av Hylte och Falkenbergs 
kommuner. 

sverigedemokraterna Hylte genom: 

~k_ 
Kerstin Alexen Stina Isaksson Gruppledare 
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